

Handschriften / Autographen

Tagebuch von Heinrich Wilhelm Ludolf.

Ludolf, Heinrich Wilhelm

o.O., 13.01.1701-31.10.1711

22. Juni 1701

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

[urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785](https://nbn-resolving.org/urn:nbn:de:gbv:ha33-1-176785)

22) Sicuti anima habitans in corpore
saepe quasi a corpore absorbetur, vel saltem
a corporis mole ejus operationes impediuntur.
Ita Deus habitans in anima nostra, pro-
priae animae motibus saepe impeditur, ut glori-
am suam influentia sentiri faciat. Est
quidem effectus ejusdem misericordiae, si amore
erga ipsum inflammamur, atque pro libera-
tione nostra suspiria fundere incipimus,
ea autem non statim exaudit, ut eo magis
humilem, atque imperfectiores nostra probe
perspecta eo magis ipsius bonitatem postea
admireremur. Probat quod hoc modo f. delicta.
ter nostram. Majori ipsi postea redundat
gloria si adeo inclinetur ad tantum gloriæ
calmen evadat. atque ut ipsius sola gloria
meritum ipsis precibus nostris est abdicandum.
Quare nos nos jussit, et desiderio nostro
dum quærimus, delectatur, sed plerumque ita
invenitur, ut convincamur, se sua sponte
nobis se obtulisse ut inveniremy eum, quoniam
de frustra ipsam quærivisse videbamus, vel eam
quærere fatigati desinere incipiebamus, invenimus.
David salutem suam propter
gloriam nominis divini exoptans, se propter Deum
et nos Deum propter se diligebat. Hunc parum
amorem existeret conantes, Hominem supra Deum collocant.
Hoc modo Deum in Veritate colimus, Omnis veritas
e deo fluit, sed omnis cultus ab hominibus
ex cogitatur, æterna Veritas repugnat.